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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:424 Direktflyg från Sverige

I och med att regeringen har aviserat att en flygskatt ska införas på alla resor i 
och från Sverige har flera flygbolag aviserat att de antingen kommer att behöva 
lägga ned eller flytta flera flyglinjer. Det handlar om direktlinjer som inte 
längre kommer att vara lönsamma att flyga från Sverige på grund av den nya 
skatten. 

Svenskar som önskar flyga långväga till exempelvis USA riskerar därmed att 
behöva mellanlanda i något annat land i stället för att det går direktflyg från 
Sverige. Detta fördyrar biljettpriset och kan inte heller vara speciellt bra för 
miljön med den start- och stoppeffekt som uppstår till följd av alla 
mellanlandningar. 

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Avser statsrådet att vida åtgärder för att direktflyg från Sverige fortsatt ska vara 
tillgängligt?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-05
Besvaras senast
2017-04-26


